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Welkom 
Welkomstwoord voorzitter 
Met plezier kunnen we jullie nu welkom  heten in de vernieuwde parochiezaal. Van harte welkom. Deze 
gemeenschapszaal heeft lang op de wenslijst van de dorpsraad gestaan en we vonden het dan ook 
belangrijk om hier te kunnen vergaderen.  
Hopelijk kunnen we vanaf nu ook een moeilijke periode afsluiten waar het moeilijk was bijeen te komen. 
Laten we hopen dat het verenigingsleven vanaf nu weer zonder problemen kan opstarten.  
De dorpsraad heeft naast haar prioriteiten ook vragen voorbereid voor het schepencollege.  
Verder had u de gelegenheid vragen vooraf in te dienen. Zij worden vandaag behandeld.  
Op de tafels zijn nog vragenformulieren. Deze vragen zullen meegenomen worden voor de volgende 
werking van de dorpsraad. Zij kunnen nu niet onmiddellijk beantwoord worden. Heeft u een individuele 
vraag maak dan gebruik van het dorpsraadscafé.  
Het mobiliteitsplan is nog niet af. Hiervoor komt een aparte vergadering. Wie inspraak wil doen kan best 
dit in de gaten te houden. Punten die met verkeer te maken hebben en in het verkeerplan behandeld 
worden naar deze aparte vergadering omtrent het verkeersplan doorgeschoven.   
Wij staan allemaal voor de uitdaging anders om te gaan met energie. Hopelijk kunnen we jullie vandaag 
een beetje inspireren.  
En alvast dank, Wereldwinkel, voor het verzorgen van de drank.  
 
Welkomstwoordje burgemeester Marc Van Aperen 

De prioriteiten van de dorpsraad 
De volgende zaken hadden we het afgelopen jaar doorgegeven al prioriteiten. De meesten staan er ook al 
langer dan een jaar op. Toch zijn deze punten, vinden wij, zinvol en haalbaar. Graag hadden we vernomen 
wanneer ze gerealiseerd kunnen worden.  

1. Trage wegen: Wolfstraatje verlichten en Pyperpad onderhouden 
 
De Beekschen pad is een succes voor schoolgaande kinderen, wandelaars en fietsers. Het Pijperpaadje zou 
ook zo een paadje kunnen zijn waarlangs fietsers van Maxburg, Gestelsestraat, Wildertstraat naar 
Meerdorp zouden kunnen komen. De fietsverbinding van Minderhout naar de brug in de John Lijssenstraat 
is 1 rechte lijn via dit paadje. Waarom is het niet mogelijk om ook het Pijperpaadje het onderhoud te 
geven dat het verdiend? Wegens gaten is het paadje moeilijk fietsbaar. Het onderhoud laat sterk te 
wensen over.  
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PYPERPAD 
  
Antwoord 
Het Pyperpaadje is een trage weg. De stadsdiensten zijn op dit moment bezig met het maken van de 
inventaris van de trage wegen in onze stad. Op basis van die inventaris zal een beleidsplan worden 
uitgewerkt om de trage wegen te onderhouden. Het is immers de verantwoordelijkheid van de stad om de 
trage wegen in stand te houden. Een trage weg blijft wel een trage weg en moet een trage weg blijven. Dat 
betekent dat de stad niet van plan is om op de trage wegen verharding aan te brengen of langs de trage 
wegen verlichting te plaatsen.  

 
Vraag: Het Wolfstraatje heeft te kampen met de harnekkige Japanse duizendknoop. Ook zou 
men hier een lichtpunt willen en zou de bedding te hobbeling zijn. 
Antwoord 
Het Wolfstraatje is een oude trage weg die we graag willen behouden. Wat de onderhoud van dit paadje 
betreft, verwijs ik naar onze inventarisatie van de trage wegen, waarbij het onderhoud zal worden 
verzekerd. Op het onverharde gedeelte willen we liever niet overgaan tot verharding, wel een 
instandhouding.  Normaal worden trage wegen niet verlicht, maar we gaan het onderzoeken.  
 
 

2. Fietsverbinding met Driehoekstraat en Victoriaplein 

Dit blijft een belangrijk punt. Alhoewel aansluitpunten in het GEMRUP voorzien waren wordt er geen actie 
ondernomen om dit paadje, wat de trage weggebruiker ten goede kan komen, te realiseren. Er werd met 
ons ook geen enkele discussie hierover aangegaan.  
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DRCMAIL14: Trage weg veiling, sindicus VME 
 
 

Antwoord 
Het doortrekken van het voetpad achter de Brouwerijsite tot aan de Veilingsite en daarna tot aan 
de Frankenberg is voor alle duidelijkheid niet opgenomen in ons meerjarenplan. Toch is het 
stadsbestuur zeker ervoor gewonnen om zo’n veilige voet-en fietsverbinding aan te leggen. Op 
korte termijn is dit onmogelijk want het traject loopt over privé-gronden. Het onteigenen van 
privégronden voor een trage weg is zeer moeilijk. 
De enige weg om deze ambitie te realiseren is dus de vrijwillige afstand van deze prive-gronden 
door de eigenaars van deze gronden. Tot dusver zijn daar nog geen initiatieven voor genomen. 
Maar het stadsbestuur engageert zich om aan de eigenaars van deze gronden een brief te sturen 
met de vraag of ze bereid zijn om een strook grond vrijwilliig af te staan voor het leggen van een 
trage weg. 
Op het vorige dorpsraadcafé is gezegd dat gesprekken hierover zouden worden opgestart na 
afwerking van de Veilingsite. In het RUP van de Veilingsite is inderdaad voorzien dat er een 
doorgang naar achter moet komen, zodat kan worden aangetakt als er eventueel een voet-
fietspad zou worden gerealiseerd. Dat is niet hetzelfde als een belofte om dat voet-fietspad te 
realiseren, het betekent wel dat een aantakking mogelijk moet zijn, mocht ooit eventueel dat 
voet-fietspad er komen.  We zullen nog een werkgroep oprichten.  
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3. Bankjes in Meerdorp en Donkakker  

Zitbankjes doen mensen samenkomen. Regelmatig komen mensen uit de buurt samen bij zo een bankje. 
Om die reden worden 2 bankjes voorgesteld. De mensen van de Donckakker zijn vragende partij. 

 
 
 
Antwoord 
Donkakker zit in het projectgebied voor kindvriendelijke publieke ruimte. Dat betekent dat we daar 
misschien subsidie voor kunnen krijgen. Onze dienst jeugd zal dit nagaan. Het stadsbestuur is zeker geen 
tegenstander van zitbanken, maar we vragen ons af of de bevolking van Meer wel graag een zitbank wenst 
in het centrum van het dorp. Het is de bedoeling om van de Kloostersite het kloppend hart van Meer te 
maken en daar staan al diverse zitbanken. Is er echt een behoefte aan een zitbank in Meerdorp, waar de 
mensen dan kunnen gaan kijken naar het voorbijrijdende verkeer? Waar wil je die precies hebben? Dit is 
een vraag waarvoor we rond de tafel willen zitten met de dorpsraad. 
Begin mei  worden banken geplaatst op het Victoriaplein  
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4. Stukje Venneweg een andere naam geven.  
Ter hoogte van het oude Voetbalveld heet de straat ook Venneweg. Dit is onlogisch. Leveranciers, 
hulpdiensten zoeken zich kapot naar dit stukje afgelegen Venneweg. Het zou beter zijn dit gebied een 
andere straatnaam te geven. Het vroegere gedeelte van de Venneweg, waar de huizen staan is na de 
ruilverkaveling uitgebreid met heel wat landbouwwegen waar geen huizen staan. Deze 4 huizen zijn ten 
opzicht van de oude Venneweg moeilijk te vinden als Venneweg. Deze Nieuwe Venneweg verdient een 
eigen naam.  
Het plannetje en motivatie hebben we 2 jaar geleden doorgestuurd naar de stad (Suzanne Viskens) 
 
DRCMAIL7: Standpunt naamswijziging nieuw gedeelte Venneweg 
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Antwoord 
Een naamsverandering voor een straat is geen kleine operatie. Ze heeft vooral grote impact op de mensen 
die in die straat wonen. Als hun adres verandert, dan betekent dat een flinke administratieve rompslomp. 
Daarom zouden wij op deze vraag willen antwoorden met een andere vraag. Kan de dorpsraad ons 
aantonen dat dit een vraag is die gedragen wordt door de hele bevolking van Meer en vooral door de 
bewoners van dat stukje Venneweg zelf? Als de dorpsraad deze mensen daarover wil contacteren en als 
die zich daar voluit achter willen scharen, dan zijn wij bij de stad bereid om dit te gaan onderzoeken.   

5. Uitbreiding fietsstraat 
De fietsstraat, Donckstraat is een succes voor fietsers. Heel veel fietsverkeer komt langs hier. Maar deze 
stopt aan het bijltje. Voor de school kunnen nog een aantal verbeteringen aangebracht worden.  De 
fietsstraat wordt als positief ervaren. Toch houdt ze op vlak voor de school. De straat zou voor 
schoolomgeving kunnen uitgebreid worden. Enkele onlogische oversteekplaatsen gecorrigeerd.  
  
 
Antwoord: 
Het Blijtje als fietsstraat inrichten, is voor geen doel op dit moment. Deze straat is niet geschikt als 
fietsstraat. Maar we zijn nog wel aan het onderzoeken hoe we de ontsluiting van de Donckstraat op Het 
Lak veiliger kunnen maken. Zie bovenstaand ontwerpje dat Vectris ooit maakte. Dit hebben we recent met 
de school besproken. Wat we ook met de school opnamen, is om de trage verbinding achter de school 
naar het Pyperpad terug op te waarderen. Beide zijn voorstellen, en in eerste instantie zal de school hier 
een voordeel in moeten zien. Vooral voor de trage verbinding moet de school haar 'rijen' herorganiseren, 
en daar is nog geen oordeel over. Dit zijn voorstellen, geen beslist beleid. 

 

Vragen van de dorpsraad aan het stadsbestuur 

1.De problematiek van de kermis, het kermiscomité, … 

Er zijn ideeën om de kermis anders te organiseren. Welk zijn de uitdagingen? Is er nog plaats? 
En welk zijn de voorstellen. Kermis op 1 weekend beperken? Wat wordt er verwacht van een 
kermiscomité?  
 
 

2.Gebruik en voorwaarden van de parochiezaal en plein.  

Nog socioculturele activiteiten mogelijk?. Er is geen podium meer. Staat de bibliotheek in de pad? 
Welke activiteiten zijn nog mogelijk?  

- Een fuif 
- Een podium-activiteit, toneel?  
- Een optreden van een groep 
- Een communiefeest?  
- Een familiefeest?  
- Dorpsquiz? 
- …… 
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Antwoord: 
De zaalinfrastructuur huren verloopt via dienst vrije tijd. Dit is mogelijk voor socioculturele activiteiten en 
vergaderingen, of die nu georganiseerd zijn door een vereniging of inwoner (beiden vallen onder categorie 
1). Dus een quizavond kan zeker en vast doorgaan, optredens ook (ongeacht het genre), vergaderingen, 
teerfeesten,… Maar geen feesten in familiale kring: dus geen babyborrels, communies of vatjes. Dat is een 
lijn die we in alle gemeentelijke infrastructuur doortrekken.  
De boekenkasten kunnen aan de kant gezet worden. 
 
Voor het Klooster Meer is een huishoudelijk reglement gemaakt en er is ook een retributiereglement op 
de website te raadplegen, zodat jullie weten wat alles kost. 
 
Graag reserveren via online tool via onze website van stad Hoogstraten. Je hoeft éénmalig een account 
aan te maken en dan kan je zelf bekijken welke zalen beschikbaar zijn (via zaalzoeker) en je reservatie 
aanvraag indienen. Ook bij annulatie of wijziging kan je dit via deze tool ingeven.  
Indien vragen hierover of problemen, kan je deze stellen via mail aan reservaties@hoogstraten.be 
 
Eigen drank is toegestaan, maar kan ook via onze brouwer aangevraagd worden. Best 2 weken op 
voorhand aanvragen zodat er tijdig bij de brouwer kan besteld worden.  
 

3.Oude bibliotheek+oude post. Inspraak over de toekomst. 

 
De oude postschool staat nu leeg. Meer dan een eeuw is dit gebouw gebruikt voor de Meerse scholen. 
Bovendien is het geklasseerd. We vragen om dit gebouw niet verloren te laten gaan maar een geschikte 
toekomst te geven voor verenigingen of andere dienstverlening. Bijvoorbeeld is nu de IKO niet zo goed 
gelocaliseerd.  
 

mailto:reservaties@hoogstraten.be
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4.Is de mestverwerking definitief naar af? 

Een grote mestverwerking vlakbij de dorpskom levert veel overlast op. In het verleden werd herhaaldelijk 
geprobeerd op deze locatie een grote verwerking op te starten. Volgens ons niet de meest geschikte plek. 
De aanvragen werden telkens afgewezen, maar hoe definitief is dit?  
 
Antwoord: 
 
De vergunningsaanvraag door Binergy is op 23 december 2021 definitief geweigerd door de minister. De 
mestverwerking is dus definitief naar af, lijkt het. Maar we hebben geen weet wat de eigenaars nu met de 
plaats van plan zijn.  Het standpunt van het college is dat hier nooit nog een mestverwerking mag komen 
werd genoteerd, en ook doorgegeven aan IOK om te bekijken welke mogelijkheden er zijn voor ons als 
bestuur. 
Op dit moment hebben we ervoor gekozen om dit mee te nemen in de visie van het beleidsplan ruimte 
van de stad Hoogstraten, en op die manier te kijken welke bestemming we dan WEL mogelijk zien op deze 
locatie. Dat onderzoek is nog niet afgerond (aangezien de keuzes in het beleidsplan ook nog niet afgeklopt 
zijn).  
 

5.Ontwikkelingen aan de grens. Treeport.  

Er gebeurt heel wat aan de grens en we zijn er ons niet altijd bewust van.  Gaat dit verder door? Wat 
houdt het in?  
 
Antwoord: 
Treeport is een groen bedrijventerrein op Nederlands grondgebied, vooral gewijd aan boomteelt. Elk 
bedrijf dat zich daar wil vestigen, moet iets met boomteelt te maken hebben. 

- Fase 1 helemaal uitverkocht, fase 2 ook bijna (allemaal aan Nederlandse zijde) 

- Treeport heeft op dit moment aan Belgische zijde nog geen vestiging. Er is één ontsluiting van 

Treeport gepland naar de Belgische transportzone.  

- Het is de bedoeling dat er ook een stukje Treeport op Belgische zijde komt, daar komt een 

experience- en learningcenter.  

- Ook een onderdeel van het hele project is dat er een RUP was, dat daar juridische problemen 

waren en dat dit dus is stopgezet.  In overleg met de stakeholders is de stad bezig aan een nieuw 

RUP.  

6. Wat is het masterplan van de Mosten?  

Het masterplan zou in januari gepresenteerd worden. Wat houdt het in en wanneer wordt het 
gepresenteerd? Wat zijn de knelpunten en wat de nieuwigheden?  
 
Antwoord: 
 

Er is geen officieel masterplan voor De Mosten. Zo’n document is indertijd wel opgemaakt, maar 

dat heeft nooit het statuut van een officieel besluitdocument gekregen. Wel is er een 

stappenplan om De Mosten uit te bouwen tot een gemeentelijk recreatiedomein voor onze 

Hoogstraatse inwoners en bezoekers.  Daarvan werden al heel wat dingen gerealiseerd: 



Verslag Dorpsraadcafé Meer 2022                3 mei 2022 
 

 

            

o Voor de speelzone aan De Mosten werd al 125.000 euro geïnvesteerd. Dit is al 

duidelijk zichtbaar: 

• Er werd een speelplan opgemaakt in samenwerking met een gerenommeerde 

landschapsarchitect. De speeltuin niet alleen gereorganiseerd maar er verscheen ook een 

nieuw speel- en klimkasteel.  

• In samenwerking met de Provincie Antwerpen werd een nieuwe waterspeelplaats 

geïnstalleerd aan de vijver. 

 

En in de nabije toekomst worden deze inspanningen nog opgevoerd: 

• De Mosten zal in de markt worden gezet als een sterk merk, waar avontuur, sport en spel 

door het ganse gezin kan worden beleefd in een groene omgeving. Daarvoor is een 

marketingplan,dat zal worden uitgerold vanaf het begin van de zomervakantie met een 

nieuwe look-and-feel. 

• Binnenkort staat het verlengen van de concessieovereenkomsten voor buitenactiviteiten – 

en sporten, en ook voor de concessie van de grote vijver op de agenda van de 

gemeenteraad. 

 

Komende zomer mag je dus een vernieuwd en opgefrist recreatiedomein verwachten. 

 
 
BRIEFJE1b: Openhouden van de toiletten in de Mosten. Vragensteller wenst dat deze open zijn 
als de speeltuin open is maar de cafetaria toe. Het excuus voor gevaar voor vorst zou niet mogen 
gelden.  
 
 

7. Brug over de Mark. Beveiligen. 

Het brugje over de Mark ter hoogte van De Mosten is een smalle betonnen strook met een reling met zeer 
brede mazen. De balk van de brug iets breder maken en de reling-mazen dichter maken. Dat zou heel wat 
mensen met schrik voor de brug een veiliger gevoel geven.  
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Antwoord: 
Dat bruggetje is niet van ons. Dat is van de Watering De Beneden Mark. Wij roepen op om voorzichtig te 
zijn en eventueel af te stappen en er te voet over te steken.  Vooral fietsers met een elektrische fiets 
kunnen hier bij het indraaien moeilijkheden ondervinden. Om erover te wandelen is het bruggetje meer 
dan breed genoeg.    

8.Hoe zit het met het fietspad langs de Mark? 

Hoe concrete zijn de plannen voor het doortrekken van het fietspad richting Minderhout? En wanneer zal 
dat gebeuren?  Kunnen we de plannen zien?  
 
Antwoord: 
Zoals jullie weten is het de bedoeling om het fietspad langs de Mark door te trekken vanaf de 
Zandbergstraat tot aan de Zeemansbrug in Minderhout (en als het kan later zelfs tot in Hoogstraten). De 
gesprekken met de eigenaars van de percelen langs de Mark zijn in volle gang. Dat gebeurt door 
verzekeringskantoor Aertsen, die daarvoor is aangesteld door de Vlaamse MilieuMaatschappij. De 
onderhandelingen in de noordelijke richting (Looi-Zandberg) zouden voro de zomervakantie moeten 
afgerond zijn. In zuidelijke richting wordt er verder gewerkt in het najaar.  
 

8. Komen er nog windmolens bij? Waar? Wat is het beleid?  

Antwoord: 
Voor alle duidelijkheid: het is niet het stadsbestuur dat beslist waar er windmolens mogen komen. Dat is 
(helaas) de bevoegdheid van de deputatie van de Provincie Antwerpen. De stad heeft in een aantal 
gevallen negatief geadviseerd, maar toch keurde de deputatie de windmolen goed.  Het beleid komt er in 
essentie op neer dat de stad voorstander is van windmolens, maar niet als die in een tweede lijn zouden 
komen te liggen en dus dichterbij de woonkernen. Op korte termijn komt er op het grondgebied van 
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Meersel-Dreef wellicht nog 1 turbine bij van EDF Luminus (de aanvraag is lopende; vandaag is schepen Piet 
Van Bavel het negatief advies van de stad gaan toelichten op de POVC). Maar er zijn op dit moment geen 
aanvragen voor nog meer windturbines. 
 
Op 29 augustus 2019 besliste het college van burgemeester en schepenen dat de oprichting van 
grootschalige windturbines dient te voldoen aan enkele ruimtelijke principes:  

− windturbines moeten ruimtelijk gebundeld worden met bestaande lijninfrastructuur op maximaal 300 

meter van de as van de E19; 

− windturbines kunnen niet in de directe omgeving van woningen, een minimale afstand van 300 meter 

is vereist; 

− windturbines mogen geen belemmering veroorzaken voor toekomstige ontwikkelingen van 

bijvoorbeeld industriezones; 

− de verenigbaarheid met bedrijventerreinen moet maximaal nagestreefd worden en de open ruimte 

moet maximaal gevrijwaard worden. 

Maar het moet gezegd dat de bestendige deputatie deze principes niet wil toepassen. Zo zijn ze het 

niet eens met het principe dat er een afstand van 300 meter tot een woning moet gegarandeerd zijn 

en ze zijn het ook niet eens met de gevraagde maximum afstand van 300 meter van de as van de E19. 

Jammer maar helaas….. 

 
 Extra vraag: Windmolens Maxburg 
Zoals u wellicht zal weten is er vorig jaar een bouwaanvraag van Aspiravi gedaan bij 

Deputatie voor het bouwen van een windturbine aan de Tolberg in Meer. 

Het merendeel van de bewoners van de Maxburgdreef hebben zich verenigd in een collectief 

en bezwaar aangetekend. 

Inmiddels is de aanvraag behandeld door Deputatie en ondanks de ongunstige adviezen van 

zowel de gemeente Hoogstraten als Departement Omgeving alsmede onze bezwaren heeft 

Deputatie toch gemeend een vergunning af te moeten geven. 

Het gaat nu inhoudelijk te ver om alle argumenten in deze email te delen, maar het collectief 

heeft besloten om tegen de vergunningverlening van Deputatie in beroep te gaan. 

Nu Deputatie ondanks onder andere het ongunstig advies van de gemeente Hoogstraten toch 

heeft besloten de bouwaanvraag goed te keuren staat het niet alleen ons (het collectief) vrij 

om in beroep te gaan, maar ook de Gemeente Hoogstraten. 

Uit een artikel van de hoogstraatse maand van april 2022 blijkt dat de gemeente Hoogstraten 

dit ook al eerder heeft gedaan in soortgelijke zaken.  Nu is uiteraard onze vraag of de 

Gemeente Hoogstraten in dit geval ook beroep gaat aantekenen. 

 

Antwoord: 
Het college verleende een ongunstig advies voor de aanvraag voor het oprichten van een windturbine op 
Tolberg (door Aspiravi). 
 
Op 07/04/2022 werd door de deputatie vergunning verleend voor het oprichten en exploiteren van de 
turbine. 
Op 28/041/2022 nam het college kennis van deze vergunning, en werd besloten om in beroep te gaan 
tegen dit besluit. Het beroepschrift is momenteel in opmaak. 
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9. Riolering Hoogeind – Meersel-Dreef 

De toekomstige plannen. Extra info stadsbestuur.  
 
Antwoord: 

Wat dit dossier betreft, willen we er geen doekjes omwinden. Op het vorige 
dorpsraadcafé hebben wij uitgebreid de verschillende stappen omschreven die in dit 
dossier moesten worden gevolgd. Wij hebben daar bij verteld dat wij voor verschillende 
van deze stappen geen exacte timing konden geven, omdat we niet wisten of er mogelijk 
gerechteljke procedures zouden worden ingespannen. We hebben toen gezegd dat de 
vroegste datum waarop mogelijk de werken konden worden aangevat 2024 was. 

Vandaag moeten wij u zeggen dat dat niet langer haalbaar is. Hoe komt dit? 

• Allereerst zijn er door heel wat mensen juridische procedures aangespannen tegen 
de noodzakelijke grondverwervingen om de rioleringen en de fietspaden te 
kunnen leggen. Daar hadden we voor gewaarschuwd en die vrees is jammer 
genoeg ook uitgekomen. 

• Ten tweede heeft de Vlaamse administratie zeer lang getreuzeld met het 
ministerieel besluit over het gemeentelijk rooilijnplan. In plaats van de voorziene 
drie maanden heeft dit niet minder dan 11 maanden geduurd, ondanks ons 
herhaaldelijk aandringen op spoed en vele telefoontjes.  

• Het gevolg is dat wij nu verwachten dat de eerste schop pas in 2025 in de grond 
kan worden gestoken om de riolering en de fietspaden aan te leggen. 

Wij vinden dit even frustrerend als jullie. Onze eigen diensten hebben heel hard aan het dossier 
gewerkt en zeker geen vertraging opgelopen, maar we zijn nu eenmaal afhankelijk van de 
Vlaamse wetten en procedures en die laten aan de burgers heel veel vrijheden om allerlei 
tijdrovende beroepen en rechtszaken aan te spannen. 
 
Sinds het vorige dorpsraadcafé kunnen wij wel zeggen dat drie hele belangrijke hordes zijn 
genomen: 

1. De eerste was een samenwerkingsakkoord om de taakverdeling tussen de studiebureaus 
vast te leggen. 

2. De tweede horde was het ministerieel besluit om de rooilijn vast te leggen (al heeft dit 
veel langer geduurd dan de eigen regels van de Vlaamse overheid voorzien).  

3. Op dit moment zijn de grondverwervingen volop aan de gang. We hebben reeds 18 
ondertekende akkoorden van de 77 die nodig zijn. 
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Panelgesprek duurzame energie 
We voeren een gesprek met 2 energiespecialisten en 2 Meerse mensen die al ervaring hebben met hun 
installatie. .  
Moderator: Luc van Bladel 
Specialist1: Judith Schrijvers, duurzaamheidsambtenaar van de gemeente 
Specialist2: Koen van Leuven, bedrijfsspecialist. Weet veel van brandstof, waterstof.  
Meer1: Jan van. Dun.Heeft een elektrische auto 
Meer2: Jef Adriaensen. Heeft een warmtepomp en hoeft niet meer te stoken!?  
 
Moderator aan Judith Schrijvers:  
Welkom aan Judith Schrijvers, ambtenaar van de stad Hoogstraten.  Ik lees op de e-mail berichten dat u 
stafmedewerker duurzame ontwikkeling bent.  Wat houdt dit concreet in ? Is dat een voltijdse taak ? ….. 
Ik geef organisatiebreed ondersteuning aan mijn collega’s rond het verwezenlijken van een aantal 
duurzaamheidsdoelstellingen waar het lokaal bestuur haar schouders onder zet. Zo is klimaat een 
belangrijk thema voor het bestuur. Ik help de collega’s, zowel bij projecten als bij beleidsvorming. Zo help 
ik ook mijn collega’s van de dienst wonen, waarbij energiebesparing en woningrenovatie belangrijke 
doelstellingen zijn. 
  
Er is de laatste jaren heel wat te doen over energie, energiebesparing en inderdaad duurzaamheid.  Zijn 
we hier in de streek goed bezig ?  We zitten in Meer veel buiten, we leven veel buiten, weegt dit in 
positieve zin op de energiebehoefte ? (.. toch grote gebruikers/verbruikers … ) 
Hoewel het gemiddelde energieverbruik in de Kempen nog niet is gedaald, blijft ze sinds 2011 
schommelen rond eenzelfde niveau. In onze stad blijft het energieverbruik echter stijgen. → veel 
bedrijvigheid en economische groei, en we doen dat voorlopig nog op basis van fossiele brandstoffen. 
Over het algemeen daalt het energieverbruik van de woningen in onze stad. Dat komt door renovatie en 
energie-efficiënte nieuwbouw. Maar andere factoren hebben een soms negatieve invloed op ons 
energieverbruik, zoals onder andere de bevolkingsgroei en het grote aandeel van vrijstaande, grote 
woningen in onze gemeente. Een toekomstbestendige woning – die van nature comfort biedt bij pieken en 
dalen in het weer en niet afhankelijk is van fossiele brandstoffen – moet een energielabel A hebben tegen 
2050. In Vlaanderen voldoet gemiddeld 3,5% van het woningbestand aan deze norm. 
  
  
Ik neem aan dat er dus een energietransitie gaat moeten plaats vinden de komende jaren.  Dat gaan niet 
gaan van vandaag op morgen.   Welke steun geeft de stad hierin ? (…. Woonloket …. ). 
De gemeente heeft daarop natuurlijk een beperkte invloed: de gezinnen zelf, maar ook de professionele 
bouwsector en woningmarkt hebben daar invloed op. Wel kunnen de gezinnen in Hoogstraten bij ons 
terecht voor onafhankelijk advies. We geven de nodige informatie mee, op maat, zodat we mensen ook 
weer in de juiste richting kunnen sturen. 
Voorbeeld : huisbezoeker wonen, wijkbezoeken met Fabrik elentrik, thermische scans van de woning. Dit 
bestuur zet daarbij extra in op woonkwaliteit, want het wordt steeds een grotere uitdaging om ervoor te 
zorgen dat iedereen wordt meegenomen in dat renovatietempo. 
  
Gaat het in het voordeel zijn van het individuele gezin om stap voor stap mee te doen aan de transitie ? 
Dat is de laatste jaren steeds meer duidelijk, en nu zeker. Onze dienst wonen krijgt steeds mee vragen van 
gezinnen die meer onafhankelijk willen worden van fossiele brandstoffen, hoe ze slimmer kunnen 
verwarmen. 9 juni organiseren we in samenwerking met het Energie huis Kempen een gratis Webinar over 
slim verwarmen. Dat staat vandaag ook op onze website.  Ik raad zeker aan om je daarvoor in te schrijven. 



Verslag Dorpsraadcafé Meer 2022                3 mei 2022 
 

 

            

 

Vragenronde  
 
 

• Hoe kan je de snelheid beperken op de Terbeeksestraat of de hele Loenhoutseweg? 

• Dringend snelheidscontroles Meerleseweg (bebouwde kom), zeer veel klachten over.  Snelheid 
verkeer op de Meerleseweg is niet meer aanvaardbaar/ auto’s en zwaar vrachtverkeer dat vooral 
in de vroege ochtend en s nachts door de straat raast. Zo nu en dan flitscontroles lost dit niet op / 
trajectcontrole dringend vereist, definitieve maatregel aub. 

• Parking v FF thuis is openbare weg geworden door de snelheidsduivels die hun beurt niet kunnen 
afwachten. Levens gevaarlijk voor de fietsers die richting zundert rijden.  

• Ik las in de krant dat er een trajectcontrole op de Bredaseweg/Voort en op de Strijbeekseweg 

komt dankzij de aanvraag van het lokale stadsbestuur aan de minister van mobiliteit. Dit is 

uiteraard zeer goed nieuws!Graag hadden we geweten of er ook een aanvraag voor een 

trajectcontrole kan ingediend worden voor de Meerseweg in Meer. 

• Als bewoners van de Meerseweg kunnen we melden dat er hier veel te hard gereden wordt. Het is 
een lang recht stuk weg, waardoor auto’s en ander verkeer (moto’s/quads/ …) hier snelheid 
kunnen maken. Met zoveel bewoning langs deze weg is dit uiteraard zeer gevaarlijk om nog maar 
te zwijgen van het lawaai dat dit veroorzaakt… 

 

• Hoe staat het met het mobiliteitsplan van de stad Hoogstraten? Alle omliggende gemeenten staan 

op dat vlak veel verder : Brecht, Zundert, Baarle-Hertog, terwijl Hoogstraten dichtslibt en het 

verkeer er vaak stilstaat. 

 

•  Bestaat de mogelijkheid om een zebrapad aan te leggen over de Meerseweg thv de chirolokalen. 

Elke Chirozondag blijft het, ondanks de inzet van gemachtigde opzichters (leiding), een erg 

gevaarlijke situatie. 

 

• Zebrapad in het dorp thv de AXA-Bank is niet aangegeven met borden. Auto's stoppen amper en 

vaak moet je je voorrang afdwingen. Kan de zichtbaarheid van dit zebrapad verbeterd worden? 

 

• Kan het speelpleintje aan het Sebastiaanshof, met name het veldje, opnieuw aangelegd worden. 

Het veld is erg hobbelig. Extra banken zouden ook welkom zijn en het pleintje meer aantrekkelijk 

maken. 

 
  

• In het kader van de rioleringswerken zou er nog een bewonersvergadering  (zijstraten van de 
Meerleseweg) georganiseerd worden. De vraag is wanneer heeft die plaats en wat zijn de plannen 
in de straten .   
 

• Vissen aan de kanten van de Mark : nu hangen er kleine bordjes aan de brugleuning met de 
regeling wat mag en wat niet mag , er wordt nog steeds  gevist  met visdraad aan de takken en 
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meerdere lijntjes per persoon  en zonder vis kaart, ook vertrekt men met heel wat vis . Ook 
nachtvissen gebeurd meer en meer , als men zo voort blijft doen zal het visbestand op de mark 
snel dalen . 
 

• Fietspad j lijsenstraat  wordt regelmatig  als openbare rijweg gebruikt waardoor er zelf in onze tuin 

gereden werd...... Paaltjes in de bermen?  

 

• Voor de KINDERVOLKSSPELEN : Graag zouden wij willen weten op welke dagen het nu kermis 

is,  het de woensdag geen kermis meer is, zou de kermis dan open zijn op zaterdag ,hebben al 

gehoord dat er kermiskramers niet zo tevreden mee zouden zijn , anders kunnen wij geen 

kindervolksspelen meer organiseren met ons bestuur  

Voor de de VOLWASSENEN VOLKSSPELEN: Wij zoeken een volledig nieuwe werkgroep om de 

volksspelen met Meer kermis te laten doorgaan 

 

• Naamswijziging Venneweg 

In de Venneweg zijn namelijk zeer veel zelfstandigen/landbouwers en zo’n straatnaamwijziging 

houdt een enorme bijkomende administratieve last in. 

Deze kan momenteel ABSOLUUT gemist worden! Rechtstreeks en onrechtstreeks kost dit ook 
handenvol geld. Ik denk maar aan het wijzigen van alle bedrukkingen, promotiemateriaal, 
advertenties, etc.Dit lijkt me niet opportuun te zijn. 
Ik snap wel waar dit van komt (gemakkelijkere bereikbaarheid door de hulpdiensten), maar dit zou 
veel eenvoudiger kunnen worden verholpen door een goede afstemming van de gps-coördinaten 
en betere straatnaamborden (met duidelijke vermelding van huisnummers) en eventueel het 
toelaten van reclamebordjes met richtingaanwijzing voor bedrijven. 
 

• Betreft verbindingsweg Gestelsestraat - Den Aart : deze veel te smalle  ruilverkavelinsweg die 

indertijd betaalt is door de naastgelegen grondeigenaars word alsmaar meer gebruikt als sluipweg. 

Naast deze betonweg word  door het stadsbestuur regelmatig fijngemalen rotzooi van alerhande 

bouwafval gedumpt. De beste oplosing = een strook asfalt naast deze veel te smalle betonweg 

• Graag had ik de volgende punten ook aangehaald;  
- veiligheid rond parking Carrefour en wandelpad 
- overlast aan bankje Sebastiaanshof 
 

• Fietsen langs de Mark is zeer onveilig met die korte bochten. Kunnen die meer worden beveiligd? 

 

• Vraag om later te maaien langs de Mark. Verleden jaar hebben ze alles gemaaid toen de bloemen 

begonnen open te gaan.  

• Niet vroegtijdig maaien van de wegberm fietspad langs de Mark, May de Bie 
 

Vrij café  
Verderzetten van de gesprekken op kleinere schaal, onder de geïnteresseerden en directer contact met de 
betrokken schepenen en andere personen.  


